

PROTOKOLL TK 07/2021

Datum: 2021-05-25

Plats: Telefon

Närvarande: * Anna Rönne (AR) Ordförande
(* = beslutande) * Eric Emanuelsson, (EE) Sekreterare
* Håkan Andersson (HA), Ledamot
* Thomas Lindgren (TL), Ledamot
Pär Karlsson, (PÄK) Teknik ansvarig på SBFs kansli

Under §000: ...

Under §§000-000: ...

Frånvarande: Fredrik Wakman , Förbundsstyrelsen (FW)

-
- § 106 **Mötets öppnande**
 - § 107 **Föregående mötesprotokoll**
 - § 108 **Fastställande av mötets dagordning**
 - § 109 **Pågående ärenden**
 - § 110 **Ekonomi**
 - § 111 **Visionsarbetet 2025**
 - § 112 **Nationella VO**
 - § 113 **Drifting Lustgas**
 - § 114 **RY-6b VO**
 - § 115 **Time Attack**
 - § 116 **Fråga Opel 16V**
 - § 117 **Remiss Nat 4WD**
 - § 118 **Rapport från RU**
 - § 119 **Teknikbussen**
 - § 120 **Övrigt**
 - § 121 **Nästa möte**
 - § 122 **Mötets avslutande**
-

§ 106 **Mötets öppnande**

Ordföranden hälsar övriga mötesdeltagare välkommen och förklarar mötet för öppnat.

§ 107 **Föregående mötesprotokoll**

Det upprättade, justerade och publicerade protokoll TK 6/2021 kontrollerades för att se att inga bordlagda ärenden eller beslut finns att överföra till detta möte.

§ 108 **Fastställande av mötets dagordning**

Föreslagen dagordning för mötet fastställdes.

§ 109 Pågående ärenden

Remiss säkerhets tank inskickat till FS.

Beslut:

§ 110 Ekonomi

2021 års budget godkänd.

Väldigt låg omsättning.

IDR faktura har kommit till TK, vilken instans har beställt?

Beslut: AR undersöker.

§ 111 Visionsarbetet 2025

Inget nytt. Planering för hjälp av efterkontroller för SM Rally pågår.

Beslut:

§ 112 Nationella VO

PÄK informerade om nationella VO in klassningar.

Beslut:

§ 113 Drifting Lustgas

Drifting utskottet har tagit fram en uppdatering av lustgasreglementet.

Beslut: AR skickar åtrkoppling till drifting utskottet.

§ 114 RY-T 6b VO

Existerande VO homologeringar diskuterades.

Konstateras att tolkning av reglementet fortfarande ej är fastlagt och överens kommit.

Beslut: RU har inte ännu klarlagt VO problematiken.

§ 115 Time Attack

Förfrågan från Time Attack att TK kommer med synpunkter på det tekniska reglementet.

Beslut: När EE får underlag från utskottet distribueras reglementet TK internt.

§ 116 Fråga Opel 16V

Fråga om topplock i National Special hur omfattande modifiering som får göras enligt hänvisningen enligt Gr H 6.5.1.

Skall topplocket vara homologerat?

Beslut: Modifieringen är tillåten enl reglerna i nat special enligt tidigare tolkning.

TK ser ingen anledning att ändra tolkningen.

§ 117 Remiss Nat 4WD

Uppdaterad NAT 4WD version 3 reglementet distribuerades inom TK

Beslut: Alla återkoppling asap.

§ 118 Rapport från RU

AR informerade från RU mötet. Bl.a. behövs definition av fästedetaljer/konsoler samt förstärkning i Gr Hb.

Beslut:

§ 119 Teknikerbussen

POP off testaren under reparation och förbättring.
Genomgång kostnads uppdelning mellan SBF och TK.

Beslut:

§ 120 Övrigt

Rapport från SM asfaltsprinttävlingen. Däck märkning av däck som saknade FIA sträck kod diskuterades. Generell dokumenteringsmetod bör framtagas.

Beslut: PÄK beställer bränsleprov bukar.

§ 121 Nästa möte

Måndag den 22 Juni klockan 19:00.

§ 122 Mötets avslutande

Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarade mötet för avslutat.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Eric Emanuelsson

Anna Rönnle